



NESKEN PALA ZIRKUITUA, II.MPB SARIA MARTXAN

**Zornotza (22 eta 25ean), Berango (26an) eta Getxo (29an)
izango dira uztailaren bukaerako geldialdiak**

Iaz hasi zen Nesken Gomazko Paleta MPB Zirkuitua antolatzeko ekimena. Bertan palan ari ziren neskarik onenatarikoak hartu zuten parte denek denen aurka eta denekin jokatuaz. Aurten bigarren edizioa izango da eta pausu bat aurrera egin da, neska kopuru mardulago izango baita lehian. Horren zuzeneko ondorioa mailaren hobetzea eta konbinaketa gehiago zein egutegi zabalagoa ahalbidetzea.

Ekainaren 18an jokatu zen lehen partidua Aretxabaletan. Bertan Goikoetxea eta Saez-ek irabazi zuten Pradera eta I.Agitre-ren kontrakoa (25-18) giro ezinhobean.

Uztailaren bukaera honetan izango du jarraipena lehiaketak, abuztuan atseden hartu ostean iraila eta urriak bukatzeko. Guztira ligatxuko 15 partidu jokatuko dira eta hortik lortutako puntuaketak emango die sailkapena edo ez partaideei.

Bihar Zornotzan (18:00etan), Pradera-Ruiz de Azua eta Arrizabalaga-Etxaniz neurtuko dira eta astelehenean Martin-I.Agitre / Arrizabalaga-Huizi (17:00etan). Biharkoan bizkaitarrak faborito dira Ruiz de Azua arabarrak Huizi-ren ordezko lanak hartuta. Uztailaren 25eko partiduak orekatuagoa ematen du.

Uztailaren 26an, asteartea 18:00etan Berangon Irazustabarrena-Huizi gipuzkoarrak Aristorena nafarra eta Saez arabarraren kontra lehiatuko dira. Lehia bizia iragarten da.

Eta uztailoko txanda Getxon bukatuko da ostiralean, hilaren 29an (19:00etan); Martin-Eizmendi EH-ko txapeldunek Goikoetxea-I.Agitre izango dituzte aurkari.



EL II.CIRCUITO MPB DE PALETA GOMA FEMENINA ECHA A ANDAR

Zornotza (22 y 25), Berango (26) y Getxo (29) son las canchas que visitará en esta última semana de julio

La iniciativa del Circuito de Paleta Goma Femenina que comenzó la pasada campaña, toma cuerpo esta última semana de julio. En su segunda edición, con mayor participación, se da un paso al frente en la consolidación de una competición en la que las mejores paletistas del panorama se midan en combinaciones distintas hasta alcanzar puntuaciones que les lleven o no a clasificarse para la fase final.

Tras 15 partidos en los que las pelotaris (delanteras y zagueras) jugarán con todas y contra todas, las mejores optarán a la final.

En sí, el circuito ya comenzó en Aretxabaleta el pasado 18 de junio con triunfo de Goikoetxea-Saez ante Pradera-I.Agirre por 25-18. El encuentro resultó entretenido y el público, congregado en gran número, lo agradeció.

Mañana en Zornotza (18:00h.), Pradera-Ruiz de Azua y Arrizabalaga-Etxaniz jugarán el segundo partido del circuito mientras el lunes rivalizarán Martin-I.Agirre y Arrizabalaga-Huizi (17:00h.). La vizcaínas son favoritas en el duelo de mañana, quizá más ante la ausencia de Huizi a la que suple la joven Ruiz de Azua. El encuentro del lunes parece más equilibrado.

El martes, 26 de julio a las 18:00h., el Trofeo MPB se traslada a Berango; Irazustabarrena-Huizi ante Aristorena-Saez. Se prevé un duelo duro y entretenido entre una dupla guipuzcoana de garantía, una delantera navarra con brío y la sobriedad de la zaguera alavesa ya consagrada. Getxo cubrirá el ciclo de julio el viernes 29 de julio. A partir de las 19:00h. las campeonas del Abierto EH Martin y Eizmendi se enfrentan a Goikoetxea-I.Agirre. Dura papeleta para la delantera de Hernani y la zaguera de Amurrio.